
Protokół Nr XLIII/2014 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie

odbytej w dniu 29 października 2014 r.

Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.00.

Obradom sesji przewodniczył pan Jan Rębacz, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Ryszard Bień – Wójt Gminy, pan Adam Przybylski –
Zastępca Wójta,  pan Piotr  Lipiński  – Sekretarz  Gminy,  pani  Anna Sobolewska -
Skarbnik Gminy, sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, publiczność – jak
listy obecności stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLIII/415/14 do Nr XLIII/420/14. Uchwały podjęto
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor ds. obsługi rady gminy.

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Wacław Gach, Bogusław Pawlik.

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady XLIII sesji Rady Gminy. Powitał Radę
Gminy,  pana  Wójta,  pana  Zastępcę  Wójta,  panią  Skarbnik,  pana  Sekretarza,
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów, publiczność. Na podstawie
listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. Rada jest władna podejmować
uchwały,  bo  jest  quorum.  Obecnych  jest  13  radnych.  Odczytał  proponowany
porządek obrad.

Po jego odczytaniu  pan Przewodniczący  Rady powiedział, że już po rozpisaniu
sesji i wysłaniu materiałów pojawił się temat podjęcia uchwały w sprawie likwidacji
aglomeracji Klimontów. 

Wyjaśnienia złożył  pan Przybylski, Zastępca Wójta.  Przypomniał, że 7 lat temu
gmina Klimontów przystąpiła do aglomeracji  i  zobowiązała się w ramach niej do
wykonania  sieci  kanalizacyjnej.  W  aglomeracji  musi  być  na  1  km  sieci  120
podmiotów podłączonych do sieci kanalizacyjnej. Jeśli tego nie będzie to w ramach
RPO gmina nie otrzyma wsparcia. Jeśli 4000 mieszkańców nie skanalizujemy to  od
2015 r.  gmina  musiałaby płacić  kary.  Nie  ma sensu utrzymywania  aglomeracji  i
płacenia kary.

Pan Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie tego punktu do porządku
obrad jako pkt. 11. Następnie poddał pod głosowanie wniosek. 

Za: 13, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek przeszedł. 
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Porządek obrad po zmianach – za: 13. Porządek został przyjęty.

Porządek obrad sesji po zmianach

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Interpelacje i wnioski radnych.

5. Sprawozdanie Wójta Gminy w okresie między sesyjnym.

6. Uchwalenie Statutu Gminy Klimontów.

7. Przyjęcie programu współpracy Gminy Klimontów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2015 r. 

8. Zmiany w budżecie gminy na 2014 r. 

9. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2014 
– 2028.

10.Udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonym na 
obszarze Gminy Klimontów. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o zamiarze likwidacji 
aglomeracji Klimontów.

12.Sprawy oświaty.

13.Rozważenie możliwości zakupu kontenera mieszkalnego.  

14.Sprawozdanie z działalności Rady Gminy w kadencji 2010 – 2014.

15.Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady.  

16.Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w kadencji 2010 – 2014. 

17. Wnioski, zapytania, informacje. 

18.Odpowiedzi na wnioski, zapytania.

19.Zakończenie sesji.

Do punktu 3 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący   Rady  zapytał  czy  radni  wnoszą  uwagi  do  protokołu  z
poprzedniej sesji z dnia 30 września 2014 r. Uwag nie wniesiono. 

Poddał  protokół  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem głosowało  13  radnych.  Głosów
przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Protokół został przyjęty. 
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Do punktu 4 porządku obrad sesji

Interpelacje, wnioski wnieśli:

Pan radny Kozioł  odniósł się do sprawy funduszu sołeckiego Śniekóz na 2014 r.
Częściowo  fundusz  został  zrealizowany.  3000  zł  było  zabezpieczone  na  ujęcie
wodne. Ono jest zaniedbane. Zbliża się  zima, fundusz jest na to, wykorzystać  to.
Drugie  –  na działkę  z  funduszu sołeckiego.  Też  jest  to  niezrealizowane zadanie.
Trzecie  –  czyn  społeczny,  odkrzaczyliśmy drogę,  tylko  są  koleiny  i  pasowałoby
przejechać równiarką i dowieźć kamień. 

Pan radny Frejlich wniósł o dowiezienie materiału drogowego na drogi. Podniósł
sprawę panów Śledziów. Rozmawiał już w tej sprawie z panią kierownik OPSu. Jest
dwóch bratów, jeden jest poważnie chory i prośba, żeby im przywrócić światło. 

Pan radny Borycki  powiedział, że czas goni, kamień pod remizą jest i żeby zlecić
wykonawcy, żeby to rozrównał. 

Pan radny Goździewski podniósł  sprawę  zakupu kontenera dla Pęchowa. Zakup
kontenera  planowany  był  dwa  lata  temu,  zostało  to  zaniechane,  miesiąc  temu
wprowadzono to zadanie do budżetu. Zapytał czy będzie on zakupiony czy nie. 

Pan radny Lipiec wniósł o pogłębienie rowów przy drodze Pokrzywianka - Beradz
obok Państwa Gawronów, Saniawów, Biało. Zapytał na jakim etapie jest oświetlenie
uliczne. W Pokrzywiance jest bardzo biedna rodzina Anna Cieplińska i proszę o opał
na zimę  dla niej.  Mieszkańcy Adamczowic prosili,  żeby na wysokości pani Czuji
wstawić  na  drodze  powiatowej  lustro  akrylowe  w  formie  znaku.  Dziękuję  za
wszystkie inwestycje zrobione na terenie Pokrzywianki, Płaczkowic i Ułanowic. 

Pan  radny  Kawecki powiedział,  że  ludzie  z  Adamczowic  są  zadowoleni  z
wykonanych inwestycji. Wniósł do pana Galaty o wykonanie rowów na Borku przy
drodze powiatowej. 

Do punktu 5 porządku obrad sesji

Pan Wójt Bień złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesyjnym.

➔ Wodociągi.  Trwają  prace  przy  budowie  wodociągu  Konary.  Koszt  zadania
1 724 577 zł, dofinansowanie 1 051 571 zł, Urząd Gminy 673 000 zł. Umowa
będzie  podpisana  4  listopada  br.  Trwają  prace  końcowe  przy  wodociągu
Olbierzowice. Koszt inwestycji 664 000 zł, dofinansowanie 378 000 zł, Urząd
Gminy  285  000  zł.  Ogłoszono  przetarg  na  wykonanie  dokumentacjo
wodociągowej Ułanowice, Adamczowice, Przybysławice. Jest już projekt na
rozbudowę wodociągu Byszów – 227 mb. Kolejna miejscowość do budowy
wodociągu to Nawodzice i Rybnica – jest tam pełna dokumentacja. 

➔ Oświetlenie uliczne. W dniu 20.10.2014 r.  rozstrzygnięty został przetarg na
uzupełnienie oświetlenia ulicznego Nowa Wieś  – Pełczyce, na doświetlenie
placu  targowego.  W  trakcie  jest  opracowanie  projektów  na  uzupełnienie
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oświetlenia  ulicznego  Konary,  Nawodzice,  Płaczkowice, Ułanowice,
Pokrzywianka.

➔ Trwają prace przy budowie skateparku. Po przetargu jest to kwota 95 803 zł.
Wygrała firma KAROCEZA.

➔ Budowa ogrodu biologicznego. Wygrała firma KAROCEZA. 

➔ W dniu 4 listopada br zostanie podpisana umowa na dofinansowanie zakupu
ciągnika dla ZGKiM.  Zostały zakupione nowe stoły 100 szt., ławki 200 szt i
podłoga.

➔ Drogi. Drogi gminne – trwają prace przy budowie drugich etapów dróg. Drogi
powiatowe – w tym roku gmina dołożyła 1 115 000 zł do dróg powiatowych.
Na ukończeniu jest budowa drogi Klimontów – Obrazów. Odbył się przetarg
na  drogę  powiatową  Górki  –  Pełczyce.  Drogi  wojewódzkie  –  zakończono
prace nad budową chodników przy ul. Krakowskiej.

➔ Obwodnica.  W dniu  27.10.2014 r.  został  ogłoszony przetarg  na wykonanie
studium wykonalności  na zadanie „Rozbudowa drogi  wojewódzkiej  nr  758
wraz z budowa obwodnicy Klimontowa”.

➔ Odpowiedzi. Pan Lipiec i pogłębienie rowu – proszę panów Galata i Lipiński
zająć się tym tematem. Pani Cieplińska i zakup opału – chciałbym mieć takie
dochody. Może OPS coś wyłuska. Pan Goździewski i zakup konteneru – do
końca roku jest jeszcze dwa miesiące. Trzeba poczekać. Pan Frejlich i materiał
drogowy – to co jest obiecane na pewno dowieziemy w przeciągu tygodnia.
Sprawa pana Śledzia – takich sytuacji mamy bardzo dużo. Na dzień dzisiejszy
w planie mamy 120 000,00 zł  na domy pomocy społecznej i  jak tak dalej
będziemy  dokładać  to  to  nie  będziemy  budować  dróg,  wodociągów  tylko
utrzymywać  osoby,  które  mają  rodziny.  Lepiej  zakupić  kontener  niż
utrzymywać w domu pomocy społecznej. Pan Borycki i wyrównanie poboczy
– już mówiłem, że zlecimy to firmie. Liczyłem na to, że tamtędy będzie szedł
wodociąg,  bo  po  co  dwa  razy  robić.  Pan  Kozioł  i  ujęcie  wodne  –  jeśli
chcielibyśmy zrobić i pogłębić wszystkie ujęcia w gminie to należałoby zrobić
przetarg. Zobaczymy co się da zrobić. Działka kupiona – jeżeli byłaby taka
wola mieszkańców, żeby tę działkę kupić to myśmy kupili, a teraz, żeby to
doprowadzić  do  użytkowania  to  10  000  zł  za  mało.  Macie  w  funduszu.
Zobaczymy co się uda zrobić. 

Do punktu 6 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że statut gminy był niezmieniany od dwóch
kadencji,  należało  go  uaktualnić.  W  tym  celu  powołano  Komisję  Statutową.
Przewodniczył pan radny Kwapiński, który solidnie wziął się do pracy. Włączono do
pracy panią radcę prawną i przygotowano nowy statut.

Pan radny  Kwapiński powiedział,  że  Komisja  Statutowa  działała  jako  doraźna
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komisja Rady Gminy. Przedstawił jej skład. Były pokontrolne uwagi, które musieli
uwzględnić  oraz  w  sposób  zasadniczy  zmieniły  się  przepisy,  które  należało
uwzględnić.  Statut  jest  nowym  statutem.  Zniknął  zapis  o  pracownikach
samorządowych, dokonywania ocen pracowników, o stowarzyszeniu gmin, pojawił
się wykaz jednostek pomocniczych, zwróciliśmy uwagę na zapisy, które mogą pomóc
przyszłym radom gmin,  pojawił  się  punkt  –  zasady  dostępu  i  korzystania  przez
obywateli  z  dokumentów  Rady,  Komisji  i  Wójta.  Uregulowaliśmy  jednostki
budżetowe  gminy  poprzez  dostosowanie  ich  do  aktualnego  stanu.  Podziękował
wszystkim za współpracę przy tworzeniu nowego statutu. 

Pan Przewodniczący Rady zapytał o opinie Komisje stałe.

Opinie Komisji:

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych jest za przyjęciem statutu. 

Pani radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje statut.

Pan radny  Lipiec –  Członkowie  Komisji  Budżetowej  podejmą  decyzje  na  sesji
indywidualnie, bo zdania były podzielone. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje statut.           

Pan Przewodniczący Rady  odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go pod
głosowanie. 

Za: 12, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1.

Uchwała Nr XLIII/415/14  w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Klimontów została
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Do punktu 7 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady zapytał o opinie stałe Komisje Rady.

Opinie Komisji:

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt
programu  współpracy  Gminy  Klimontów  z  organizacjami pozarządowymi  oraz
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2015 r. 

Pani radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Uwagi:

Pan radny Szeląg powiedział, że jego zdaniem podział pieniędzy nie jest adekwatny
do tego co się dzieje. W gminie kultura, sztuka jest traktowana po macoszemu, a na
sport za dużo idzie. 
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Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 12, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1.

Uchwała  Nr  XLIII/416/14  w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  Gminy
Klimontów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2015 r. została podjęta i jest załącznikiem do
niniejszego protokołu.  

Do punktu 8 porządku obrad sesji

Opinie Komisji Rady:

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje zmiany w
budżecie i zmiany w wpf-ie. 

Pani  radna Michta –  Komisja  Rolna pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie  i
zmiany w wpf-ie.

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje. 

Pan  radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  opiniuje  zmiany  w
budżecie gminy i w wpf-ie.         

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. 

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XLIII/417/14  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. została
podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 9 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. 

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XLIII/418/14  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy  Klimontów  na  lata  2014  -  2028  została  podjęta  i  jest  załącznikiem  do
protokołu.   

Do punktu 10 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. 

Za: 13. Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XLIII/419/14  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie,
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restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
położonym na obszarze gminy Klimontów została  podjęta  i  jest  załącznikiem do
protokołu.   

Pan radny Kozioł w imieniu parafian i swoim podziękował panu Wójtowi i Radzie
za udzielenie dotacji. 

Pan  Wójt  Bień powiedział,  że  na  ten  rok  było  zabezpieczone  trochę  więcej
pieniędzy, ale nie mogli ryzykować, żeby pomóc innym parafiom, bo przepisy nie
pozwalały na to. Na rok przyszły zostały zgłoszone dwa wnioski. Jeden przez parafię
w Olbierzowicach na 62 0000 zł i na to w budżecie zabezpieczono 30 000 zł. Drugi
na parafię Klimontów na 100 000 zł i w budżecie na 2015 r. na to zabezpieczone
będzie 50 000 zł. 

Do punktu 11 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. 

Za: 12, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1. 

Uchwała  Nr  XLIII/420/14  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  zamiarze  likwidacji
aglomeracji Klimontów została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

Do punktu 12 porządku obrad sesji

Pan Wójt Bień przedstawił sprawy oświaty. 

Powiedział, - My nie zlikwidowaliśmy żadnej szkoły. Zostały one przekształcone w
stowarzyszenia.  Projekty  planów finansowych  szkół,  dyrektorzy  mieli  obowiązek
złożyć do 15.10.2014 r. Na 2015 r. dostaniemy subwencji  oświatowej na kwotę 7 011
497 zł. Projekty planów finansowych dyrektorzy złożyli na kwotę 10 250 002,00 zł.
Brak  3  000  000 zł.  Z  panią  Skarbnik  bierzemy się  do  pracy,  żeby zostało  tych
pieniędzy na inwestycje. Na koniec października 2014 r. na kwotę 125 138,21 zł tych
dodatków uzupełniających musielibyśmy wypłacić, ale poszły nagrody dyrektorów,
nagrody Wójta więc to się może wyrówna. Urząd Gminy sprawy oświatowe ma pod
kontrolą. Czy będę ja czy ktoś inny to radziłbym w tym nie grzebać. Na przyszły rok
w Gimnazjum nie jest wesoło, bo będzie tylko 9 oddziałów, ale z biegiem lat może
się polepszy.             

Do punktu 13 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący  Rady odczytał  pismo  pani  Heleny  Skrzypczak  w  sprawie
prośby o zakup kontenera mieszkalnego. Prośbę pani Skrzypczak poparł pan sołtys
Zając  i  stowarzyszenie  Nasze  Dziedzictwo  Ossolin.  Odczytał  pismo  popierające
stowarzyszenia Nasze Dziedzictwo Ossolin.   
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Dyskusja:

Pan Zając, sołtys Ossolina powiedział, że strach jest wejść do budynku, w którym
obecnie mieszka ta pani. Drzewo wisi nad dachem. Mili stolarza, żeby zrobił dach,
ale  powiedział,  że  się  nie  da.  Tam mieszka  dwie  osoby,  do  tej  pory  pomagali
drzewem, węglem. 

Pani Kwapińska, kierownik OPS powiedziała, że jako OPS pomagają jak mogą.
Przyznała, ze warunki mieszkaniowe tam są straszne.     

Pan  Wójt  Bień  powiedział,  że  był  na  miejscu,  widział  jak  panie  mieszkają.
Proponował  mieszkanie  na  ul.  Opatowskiej,  ale  panie nie  chcą  się  przesiedlić.
Proponował  przeniesienie  do  Widełek,  ale  nie  zgodzili  się.  Powiedział,  że  po  1
listopada uda się, żeby te kontenery zobaczyć.

Pan Przewodniczący Rady zapytał o opinie stałe Komisje Rady.

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych jest za zakupem kontenera dla
pani Skrzypczak. 

Pani radna Michta – Na Komisji Rolnej zdania były podzielone. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje zakup kontenera.

Pan  radny  Lipiec –  Komisja  Budżetowa  jest  za  tym,  żeby  tej  pani  pomóc.
Napisaliśmy, że to nie jest jedyny przypadek w gminie. W Pokrzywiance jest rodzina
pani  Anny Cieplińskiej  z  trojgiem dzieci  w  wieku  szkolnym.  Wiatr  tam hula  w
oknach. Jest to matka samotnie wychowująca dzieci.

Pan Wójt Bień – Nawet gdyby zdarzyły się takie tanie kontenery to kupić dwa, pięć,
bo nie wiadomo co człowieka czeka. 

Pan  radny  Szeląg –  Rzeczywiście  jest  to  ekonomicznie  uzasadnione.  Zakup
kontenera to dobry pomysł. Z drugiej strony trzeba pomyśleć nad domem starców w
Klimontowie, bo społeczeństwo się starzeje a młodych jest coraz mniej. 

Pan radny Kozioł – W Zakrzowie trzy lata temu też był problem u Berbesiów, ale
dom został  docieplony,  okna  powymieniane.  Też  społecznie  ociepliliśmy,  bank  i
ksiądz dali pieniądze. 

Pan  radny  Borycki –  W  Konarach  państwo  Kargulewiczowie  są  w  podobnej
sytuacji.           

Pani Kwapińska, kierownik OPS – Ci Państwo nie chcą się nigdzie udać. Nie chcą
żadnej opieki. To jest małżeństwo bezdzietne. Dzisiaj panie moje tam były. 

Pan radny Kwapiński – Sprawy opieki są bardzo delikatne. Prosimy pana Wójta o
pomoc  w  tej  materii.  Ludziom  niedołężnym,  niezaradnym  należy  pomagać,  ale
niektórzy z tych, którzy wyciągają rękę o pomoc mają wiele hektarów, które komuś
oddali w użytkowanie, mają rodziny. Naszym zadaniem nie jest wchodzenie w spory
rodzinne. Rozmawiamy o każdym przypadku z sołtysami. Przypadek przypadkowi
jest nierówny. Trzeba skłonić głowy z pokorą tam gdzie trzeba pomagać. 
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Pan Wójt Bień odniósł się do wypowiedzi pana radnego Kwapińskiego. Powiedział,
- Mają ludzie majątki, tylko najlepiej oddać do domu opieki a gmina niech płaci.
Trzeba ten temat ukrócić. Nie mówię, żeby pozostawić bez pomocy człowieka. Od
tych co można wyciągnąć środki finansowe to wziąć się za to. 

Pan radny Frejlich – Czy można w jakimiś zakresie sprawić, żeby chociaż jedną
żarówkę u Śledzia doprowadzić. 

Pan radny Lipiec – Żeby do pani Anny Cieplińskiej opał dać.     

Pan  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  rozwiązanie,  żeby  zakupić
kontener dla pani Skrzypczak. 

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek przeszedł. 

Do puntu 14 porządku obrad sesji

Pan radny Rębacz, Przewodniczący Rady złożył sprawozdanie z działalności Rady
Gminy w kadencji 2010 – 2014.

Do punktu 15 porządku obrad sesji

Sprawozdania  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  przedstawili  Przewodniczący
Komisji w kolejności jak niżej:

Pan radny Lipiec złożył sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów i
Majątku Gminy. 

Sprawozdanie to jest załącznikiem do niniejszego protokołu.

Pani  radna  Gajewska  złożyła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Spraw
Społecznych. Komisja Spraw Społecznych pracowała zgodnie z planem pracy. Jej
zadaniem  było  opiniowanie  projektów  uchwał  i  wypracowanie  wniosków.
Frekwencja  była  prawie  100  %.  Pojedyncze  przypadki  nieobecności  były
usprawiedliwiane. Dyskusja na komisji była bardzo rzeczowa. Na ręce pana Wójta
złożyła podziękowania wszystkim za współpracę. 

Pani  radna  Michta złożyła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rolnictwa  i
Rozwoju  Gospodarczego.  Komisja  odbyła  w  mijającej  kadencji  42  posiedzenia.
Pracowała  zgodnie   planem  pracy.  Pojedyncze  przypadki  nieobecności  były
usprawiedliwiane. Komisja opiniowała projekty uchwał zaproponowane przez Wójta,
organizowała wyjazdy na targi AGROTECH do Kielc, przeprowadzała kontrole, były
także posiedzenia wyjazdowe. Na Komisje zapraszane były osoby kompetentne do
wyjaśnień. Podziękowała wszystkim za współpracę. 

Pan radny Kwapiński złożył  sprawozdanie z działalności Komisji  Rewizyjnej w
mijającej kadencji.        
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Do punktu 16 porządku obrad sesji

Pan Wójt Bień złożył sprawozdanie ze swojej działalności w kadencji 2010 – 2014.
Sprawozdanie to jest załącznikiem do niniejszego protokołu.

Do punktu 17 porządku obrad sesji

Wnioski, zapytania informacje wnieśli:

Pan radny Szeląg odniósł  się  do sprawy dotacji  na sport.  Powiedział,  że jest  za
sportem. Chodzi mu tylko o to, żeby pan Wójt finansował sport z innej puli, nie z
programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi,  gdzie  w  kulturze,  sztuce
znajdują się sołectwa, biblioteka, GOK, a na sport daje się 120 000 zł. 

Pan Wójt Bień odpowiedział, że klub sportowy szuka też pieniędzy z zewnątrz. Jego
zdaniem te środki nie są duże. Proszę wejść na stronę internetową i zobaczyć  jak
duże środki dostają od min kluby w IV lidze, np. Ożarów, który daje ponad 200 000
zł. 

Pani  Hakamäki podziękowała  za  utworzenie  funduszu  sołeckiego.  Dzięki  temu
funduszowi  społeczeństwo może uczestniczyć  w zadaniach inwestycyjnych, może
pomagać  szkołom,  stowarzyszeniom.  Przez  12 lat  przewodniczę  radzie  sołeckiej.
Jesteśmy  właściwie  niepostrzegani.  Wyrażam  nadzieję,  że  w  przyszłości  rady
sołeckie  będą  bardziej  dostrzegane,  postrzegane.  Do  pana  Wójta  pytania.  Które
miejsce w powiecie zajmuje gmina Klimontów pod względem pozyskania środków
unijnych.  Które  miejsce  zajmujemy  w  przeliczeniu  na jednego  mieszkańca  w
powiecie  i  w  województwie  jeśli  chodzi  o  pozyskanie  środków  unijnych  i  o
oświetlenie. 

Pan Wójt Bień poinformował, że wczoraj był na spotkaniu w Opatowie w sprawie
oświetlenia. Proponują wymienić na ledowe. Jeśli chodzi które miejsce zajmujemy to
nie mam takiej wiedzy. To raczej należy do Urzędu Wojewódzkiego. Fundusz sołecki
– ma pani rację, ale jak trzeba podzielić pieniądze to nie bardzo ma kto przyjść na
zebranie  sołeckie.  Rada  sołecka  przyznała  pieniądze  na  zakup  dwóch  budek  na
stadion. To będzie zrealizowane. Będą jeszcze dwie wiaty przystankowe dołożone na
dworcu.  Chciałbym być  takim pomostem między rolnikami  a  gminą  Klimontów.
Chce tu wejść  na nasz teren firma i postawić  zakład przetwórczy. Chodzi o 5 ha
razem w kupie. Wszystko zrobię, żeby ten zakład powstał. 

Pan Przewodniczący Rady – Jeśli  chodzi  o przetwórnię  to  oni  by chcieli,  żeby
gmina  dała  grunty,  żeby  gmina  znalazła  tereny  i  wykupiła.  Trzeba  tu  ogólnego
zrozumienia, żeby te działania panie Wójcie były intensywne, bo oni  mają  drugą
lokalizację. 

Pan Galata – Jeśli chodzi o inwestycje w imieniu swoim i pana Starosty dziękuję
Radzie za współfinansowanie zadań na drogach powiatowych. 
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Pan Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję: 

➔ pismo Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Zakrzowie z prośbą o pomoc w
kwocie 50 000 zł na sfinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo
gaśniczego w 2015 r.  

➔ pismo  pana  Dariusza  Kwapińskiego,  kierownika  Niepublicznego  Zakładu
Opieki  Zdrowotnej  Gabinet  Medycyny  Rodzinnej  w  Goźlicach  o  poprawę
stanu technicznego budynku w Goźlicach wynajmowanego na przychodnię. 

Pan radny Kozioł zapytał pana kierownika Wojtyniaka kiedy będzie wożony piasek
z solą na drogi. 

Pan sołtys Zając podziękował za pozytywne zaopiniowanie prośby pani Skrzypczak
o zakup kontenera mieszkalnego.

Pan Lipiński, Sekretarz Gminy podziękował za finansowe i rzeczowe wsparcie dla
LKS  Klimontowianka.  Jako  radny  powiatowy  podziękował  wszystkim  za
współpracę.

Pan kierownik Wojtyniak podziękował Radzie i Wójtowi za współpracę. 

Do punktu 18 porządku obrad sesji

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 17 porządku obrad sesji. 

Do punktu 19 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady  w  związku  z  wyczerpaniem  tematyki  obrad,
zrealizowaniem wszystkich punktów zamknął obrady XLIII sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Przewodniczyli:

Irena Lipiec Jan Rębacz
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